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OBČINA DESTRNIK 

OBČINSKI SVET 
JANEŽOVSKI VRH 42 

2253 DESTRNIK 
TRR: 01218-0100016674 

ID za DDV: SI 76286193 
Telefon: 02 7619250        Telefax: 02 7619252            E-Mail: obcina.destrnik@destrnik.si        Matična št.: 5882966           www.destrnik.si 

    

Štev.: 900-1/2018-20R 

Datum: 05. 02. 2018 

Z A P I S N I K 

 

20. redne seje Občinskega sveta Občine Destrnik, ki je bila v četrtek, dne 01. 02. 2018 ob 

17.00 uri v prostorih Občine Destrnik, Janežovski Vrh 42 (sejna soba). 

 

Ad. 1.  Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

Župan odpre sejo. 

 

Prisotni: Žiga Volgemut, Branko Horvat, Urša Zver, Bojan Potrč, Ivan Zorec, Milan Kuri , 

Silvester Horvat, Anton Sever, Elizabeta Fras, Robert Arnuš, Majda Kunčnik. 

 

Upravičeno odstotni:   / 

 

Neupravičeno odsotni: / 

 

Ostali prisotni: Župan -  Vladimir Vindiš, Alenka Korpar – SOUP SP, Simona Lacko – 

predsednica Nadzornega odbora,  Sonja Mahorič, Metka Kajzer – občinska uprava. 

 

Župan ugotovi, da je Občinski svet Občine Destrnik (v nadaljevanju: občinski svet) sklepčen.  

 

Ad. 2.  Pregled in potrditev zapisnika 19. redne seje OS 

Župan odpre razpravo. 

 

Župan obvesti člane občinskega sveta, da se bo danes glasovanje vršilo z dvigom rok. 

 

Ker razprave ni bilo, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 1 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje zapisnik 19. redne seje Občinskega sveta z dne 16. 11. 

2017 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti  

 

Ad 3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

Župan poda v obravnavo naslednji dnevni red: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

2. Pregled in potrditev zapisnika 19. redne seje OS 

3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

4. Odlok o načinu opravljanja obveznih občinskih gospodarskih javnih služb ravnanja s 

komunalnimi odpadki v Občini Destrnik – II. branje 

5. Predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Lekarne Ptuj – I. branje 

6. Soglasje k imenovanju direktorice Lekarn Ptuj 
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7. Soglasje k ceni storitev pomoči družini na domu 

8. Spremembe in dopolnitve Statuta Zdravstvenega doma Ptuj in Rebalansa Kadrovskega 

načrta 

9. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi JVIZ OŠ Destrnik 

– Trnovska vas 

10. Vloga za zagotovitev sredstev za zaposlitev strokovnega delavca – JVIZ OŠ Destrnik 

– Trnovska vas 

11. Predlog proračuna Občine Destrnik za leto 2018 

12. Sklep o sklenitvi Dogovora k Sporazumu o razdelitvi premoženja Občine Destrnik – 

Trnovska vas 

13. Poročilo Nadzornega odbora o Zaključnem računu proračuna občine Destrnik za leto  

2016 

14. Poročilo o gradivu za 7. dopisno sejo OS (DIIP – Z modrostjo skozi otroško 

razigranost – druženje treh generacij »modrost – razigranost«) 

15. Pobude in vprašanja 

16. Razno 

 

Župan odpre razpravo. 

 

 Ker ni bilo razprave, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 2 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje dnevni red v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti  

 

Ad. 6. Predlog Odloka o načinu opravljanja obveznih občinskih gospodarskih javnih 

služb ravnanja s komunalnimi odpadki v Občini Destrnik – II. branje 

Alenka Korpar, glede na to, da se samo besedilo Odloka od prvega branja in do drugega 

branja ni spremenilo vas sprašujem, ali je potrebno ponovno vse razložiti, ali pa boste samo 

postavili vprašanja. 

 

Župan, v ostalih občinah so sprejeli takšen odlok z podanimi dopolnitvami. 

 

Alenka Korpar, Občina Destrnik je v območju, kjer opravlja javno službo Čisto mesto Ptuj, v 

to območje spada 11 občin. Potrebno je, da je ta odlok sprejet v enaki vsebini na celotnem 

območju.  

 

Župan odpre razpravo. 

 

Bojan Potrč, po odloku, kje so vključena društva, ali tudi društva morajo plačevati odvoz 

odpadkov? 

 

Alenka Korpar, odvisno je na kakšen način društva delujejo. Društva imajo po navadi svoje 

prostore v občinskih zgradbah in potem imajo to urejeno glede na zgradbo in plačuje odvoz 

občina. Društva pa delajo v imenu občine. 

 

Župan, več društev imajo svoje sedeže v eni stavbi in odvoz teh odpadkov plačuje občina.  

Razen v dvoranah, kjer imajo prireditve, direktno sami odpeljejo odpadka ali pa Režijski obrat 

na Čisto mesto. Ko je kmečki praznik pa pride kamion in odpelje smeti in je ta odvoz po 

navadi sponzorski. 
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Elizabeta Fras, na zadnji seji sem postavljala kar nekaj vprašanj v zvezi z tem odlokom. 

Moramo pa vedeti, da je društvo samostojna pravna oseba. Po tem odloku lahko izvajalec 

zaračuna odvoz tudi društvu. V 3. členu Uredbe je zapisano, da je pravna in fizična oseba 

tista, ki ustvarja odpadke. Od praznih stanovanj in počitniških hiš bi naj plačevali 1/3 polne 

cene odvoza odpadkov. Na Upravni enoti sem preverila glede prebivališč imamo samo stalna 

in začasna prebivališča. Če gledamo Odlok, da bodo morali vsi tisti, ki imajo s.p. plačevati 

odvoz odpadkov. To je podzakonski akt in z njim razširjamo zakon. V občini imamo vikende, 

jaz menim, da bodo naši občani plačevali dva krat tisto, kar ne ustvarjajo, zato ne bom 

glasovala za ta odlok.  

 

Župan, od vikendašov občina nima nič koristi, koristijo pa vso našo infrastrukturo in ne 

dobimo za njih glavarine. Na obstoječa dva ekološka otoka so ti ljudje prinesli vse smeti od 

piknikov. Naši vikendaši – občani niso vprašljivi, problematični so zunanji, ki polnijo kesone 

pri pokopališču in na Režijskem obratu. Prav je, da ti plačajo. Predlog je, da se odlok v takšni 

vsebini potrdi. 

 

Alenka Korpar, o vikendih in praznih stavbah določa 8. odstavek 23. člena Uredbe in določa 

to navedbo. Občinske predpise je potrebno uskladiti z državnimi predpisi. Na Čisto mesto sem 

preverila, kakšen strošek predstavlja to za vikendaše, dali so mi podatek, da je ta znesek okrog 

3 eure. V Tehničnem pravilniku bo določeno na kakšen način se bo to v praksi izvajalo. 

Samostojni podjetniki oziroma kakršne koli pravne osebe se bodo morale za velikost posode 

dogovoriti z izvajalcem javne službe in bodo sklenili pogodbo. 

 

Majda Kunčnik, hvala ta podana pojasnila, opozorili so me stanovalci bloka, da se tudi 

njihove kante polnijo s strani vikendašev. Ti občani so te ljudi opozorili, da so to njihove 

kante in da ne morejo odlagati odpadke v njihove kante. In so jim ti ljudje odgovorili, kam pa 

naj z smetmi, da pa jih domov ne bodo vozili, ker jim v avtih ne bo smrdelo. Prav tako se 

polnijo kante pri Osnovni šoli. 

 

Anton Sever, mislim da bi morali biti malo bolj pazljivi, vemo da težko pridejo novi 

priseljenci v občino in z tem jih bomo dodatno obremenili. Na takšen način jih bomo 

odganjali od nas. 

 

Župan, to ni isto, tisti, ki si bo zgradil hišo v naši občini bo tako ali tako dobil svojo posodo za 

smeti. 

 

Silvester Horvat, sem za to, da se pri plačilu izvzamejo vikendaši, ki so naši občani, nimam pa 

nič proti, da plačajo tisti, ki imajo vikende od drugod. Imamo pa samostojne privatnike, ki 

dejansko ne ustvarjajo smeti. 

 

Elizabeta Fras, jaz nisem za to, da se nekaj zaračunava tistemu, ki ima vikend od drugod. 

Mladi imajo odpret s. p. – je na domačih naslovih in potem delajo v gostinstvu ali pa so 

trgovski potniki. Z Čistim mestom, se da marsikaj dogovoriti. Če bomo pa Odlok sprejeli v 

takšni obliki kot je na mizi, bo potem tudi takšen veljal. Vsak občan pa lahko gre na Čisto 

mesto in kupi 20 vreč, ki stanejo okrog 5 eurov in potem lahko nastaviš smeti zraven kante. 

Ne vem zakaj bi obremenjevali naše občane, sem pa za to, da se sprejme sklep kdo naj plača 

odvoz odpadkov. 

 

Župan, v občini imamo 844 gospodinjstev, od tega ima urejen odvoz 720 gospodinjstev. V 

bloku si ne morejo privoščiti, da ne bi imeli odvoza smeti, izgovarjajo pa se občani v 

stanovanjskih hišah, da vse odpadke skurijo v pečeh. 
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Branko Horvat, če si bo nekdo lahko zgradil vikend, bo potem imel tudi 3 eure, da bo plačal 

odvoz smeti. Občani plačujemo smeti od celotne količine odvoza smeti v občini. In tisti, ki 

ustvarijo malo smeti plačujejo za tiste, ki smeti vozijo iz vikendov in imajo potem grmado 

smeti pri svojih kantah. 

 

Alenka Korpar, z Odlokom se določijo naloge, kako se bo izvajala gospodarska javna služba. 

Z sklepom ni možno sprejeti, kdo bo plačal in kdo ne bo plačal odvoza odpadkov. Gospod je 

lepo povedal, da bodo tisti, ki ustvarijo manj smeti, bodo plačali za tiste, ki bodo ustvarili več 

smeti. 8. odstavek 23. člena Uredbe govori naslednje »Za stavbo, v kateri ni stalno 

prijavljenih prebivalcev in za katero ni podatka o velikosti zabojnika, se za porazdelitev 

količine opravljenih storitev javne službe ravnanja s komunalnimi odpadki upoštevata 

najmanj ena tretjina najmanjše velikosti zabojnika in najmanjša pogostost odvoza v skladu z 

občinskim predpisom, ki ureja opravljanje javne službe zbiranja določenih vrst komunalnih 

odpadkov«. 

 

Ker druge razprave ni bilo, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 3 

Občinski svet  Občine Destrnik potrjuje Odlok o načinu opravljanju obveznih občinskih 

gospodarskih javnih služb ravnanja s komunalnimi odpadki v Občini Destrnik v predlaganem 

besedilu. 

Sklep sprejet: 6 za, 2 proti, 3 vzdržanih  

 

Župan, se je zahvalil ga. Korpar za udeležbo na današnji seji in podano poročilo. 

 

Ad. 5. Predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Lekarne Ptuj – I. branje 

Majda Kunčnik, na Odboru za šolstvo, kulturo, socialo in društva smo Odlok obravnavali, 

spremembe zakaj se spreminja Odlok, Občina Gorišnica se bo na novo pridružila kot 

ustanoviteljica, spremeni se sestava sveta zavoda in sicer zaposleni pridobijo eno dodatno 

mesto, vendar občine še vedno imajo večino, najemniška pogodba se spremeni v vzdrževalno 

in ustanoviteljice bi naj predstavljali Župani. Odbor podaja Občinskemu svetu mnenje, da 

potrdi Odlok v predlagani vsebini. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker ni bilo razprave, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 4 

Občinski svet  Občine Destrnik sprejme Odlok (I. branje) Odloka o ustanovitvi javnega 

zavoda Lekarne Ptuj v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

 

Ad. 6. Soglasje k imenovanje direktorice Lekarne Ptuj 

Majda Kunčnik, na Odboru za šolstvo, kulturo, socialo in društva smo pri tej točki dali 

možnost razprave. Soglasno smo sprejeli, da damo pozitivno soglasje Darji Potočnik Benčič 

za direktorico Lekarne Ptuj. 

 

Župan, občina zelo dobro sodeluje z Lekarno. Res je, da vas premalo hodi v lekarno in je 

strošek obratovanje lekarne višji kot ustvari prihodkov. Direktorica vodi ta zavod zelo dobro. 

 

Župan odpre razpravo. 
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Ker ni bilo razprave, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 5 

Občina Destrnik daje soglasje k imenovanju mag. Darje POTOČNIK BENČIČ, za direktorico 

javnega zavoda Lekarne Ptuj.  

Ta sklep prične veljati z dnem sprejema na Občinskem svetu Občine Destrnik. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

 

Ad. 7. Soglasje k ceni storitev pomoč družini na domu 

Majda Kunčnik, na Odboru smo pri tej točki imeli razlagalca g. Kerina iz Centra za socialno 

delo Ptuj. Temeljito smo se z njim pogovorili tudi o ostalih socialnih problemih. Direktor nam 

je predstavil strukturo sestavo te cene, od leta 2014 se cena ni spreminjala. Do sedaj je bila 

cena za uporabnika 5,29 eura po novem bi naj bila 9 eurov. Seznanil nas je tudi, kako poteka 

to delo. Računajo se opravljene ure. Naše mnenje je bilo, da ti koristnike te vrste pomoči 

ostanejo čim dlje v domačem okolju. Proti koncu lanskega leta smo imeli 4 koristnike te vrste 

pomoči. 

 

Župan, v lanskem letu smo imeli vključene 3 oziroma 4 občane, približno je za to bilo 

porabljenih 100 ur dela. 50% je najmanjše sofinanciranje, lahko je tudi višje. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker ni bilo razprave, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 6 

Občinski svet občine Destrnik soglaša, da znaša od 01. 03. 2018: 

-skupna cena storitve socialne oskrbe na domu ob delavnikih 17,85 EUR na uro. 

Cena storitve za uporabnika socialne oskrbe na domu znaša od 01.03.2018 ob delavnikih 9,00 

EUR na efektivno uro. 

Razliko do polne cene storitve bo Občina Destrnik kot subvencijo pokrivala iz sredstev 

občinskega proračuna v višini 50,42 %. 

Stroške strokovne priprave bo občina, sorazmerno številu uporabnikov, v višini 100% 

pokrivala iz sredstev občinskega proračuna. 

Z uveljavitvijo tega sklepa preneha veljati Sklep št. 900-9/2014-25R-15/17, z dne 25.04.2014. 

Sklep začne veljati z dnem sprejema na Občinskem svetu, uporablja pa se od 01. 03. 2018. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 
 

Ad. 8. Spremembe in dopolnitve Statuta Zdravstvenega doma Ptuj in Rebalansa 

Kadrovskega načrta 

Majda Kunčnik, na Odboru smo pregledali gradivo in gre za zgolj kozmetične popravke in 

sicer v zvezi z varovanjem osebnih podatkov. Glede Rebalansa kadrovskega načrta, 

Zdravstveni dom se je prijavil na evropski razpis v zvezi z delovnim mestom, ki bi naj delal z 

odvisniki. Zanimalo nas je, kaj se bo zgodilo z zaposlenim, ko ne bo več evropskih sredstev in 

smo dobili razlago, da potem tudi delovnega mesta ne bo več. 

 

Župan, finančno ne bo bremenilo nič naše občine. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Elizabeta Fras, upam da bodo res prejeli evropska sredstva iz tega naslova, saj je pereča 

problematika odvisnikov. Ta skupina, ki bi naj delala z mladimi, jih bo iskala na terenu in 

potem z njimi delala. 



 6 

Župan, z to zadevo se ukvarjajo tudi na CSD in sicer ga. Jurgec deluje preko društva, katerega 

tudi deloma financiramo iz našega proračuna. 

 

Ker druge razprave ni bilo, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 7  

Občinski svet Občine Destrnik daje pozitivno soglasje k predlaganim Spremembam in 

dopolnitvam Statuta Zdravstvenega doma Ptuj in potrjuje Rebalans kadrovskega načrta v 

predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 
 

Ad. 9. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi JVIZ OŠ 

Destrnik – Trnovska vas 

Majda Kunčnik, tudi pri tej spremembi gre za kozmetični popravek in je popravek predlagali 

revizijska komisija, ki je pregledala akte. Za občino ta sprememba ne predstavlja nobenih 

finančnih bremen. Na odboru smo bili mnenja, da se Odlok potrdi. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker ni bilo razprave, je Župan podal na glasovanje naslednja sklepa. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 8 

Občinski svet  Občine Destrnik potrjuje Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi JVIZ OŠ Destrnik – Trnovska vas po skrajšanem postopku. 

 Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 9 

Občinski svet  Občine Destrnik potrjuje Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi JVIZ OŠ Destrnik – Trnovska vas v predlagani vsebini. 

 Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

 

Ad. 10. Vloga za zagotovitev sredstev za zaposlitev strokovnega delavca – JVIZ OŠ 

Destrnik – Trnovska vas 

Majda Kunčnik, Odbor se je lotil tudi te točke in po razpravi smo ugotovili, da otroci iz tega 

3. razreda že prejemajo dodatno strokovno pomoč. Spremljevalca so imeli v 1. in sedaj v 2. 

razredu, ki pa ga plačuje Ministrstvo. Spraševali smo se, kakšna bo vloga tega strokovnega 

delavca in v 3. razredu te pomoči zakonodaja ne omogoča. In kaj bo potem z temi otroci do  

9. razreda. Če sprejmemo sklep za zaposlitev tega strokovnega delavca bo to strošek za naš 

proračun. Druga rešitev je, da ravnatelj naredi kadrovske spremembe. Predlog Odbora je, da 

ne zagotovimo teh sredstev v proračunu. 

 

Župan, po občini kroži več različnih razlag tega problema. Pri 26 otrocih je delo moteče. Jaz 

ne morem ugotavljati, zakaj učiteljica ne more zagotoviti miru v razredu. Ravnatelju sem že 

predlagal, da naj menja učiteljico. Če je danes ta problem v enem razredu, je potem lahko 

samo vprašanje, kaj bo potem z ostalimi razredi, ki še prihajajo. Od ravnatelja lahko 

zahtevamo dodatna pojasnila oziroma rešitev. V tem trenutku pomoč imajo pomoč preko 

javnih del, katera sofinancira Ministrstvo. 

 

Župan odpre razpravo. 
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Žiga Volgemut, Ministrstvo, ki je pristojno  in daje neke smernice glede izobraževanja in 

oblikovanja skupin. Da pa smo s strani šole prejeli dopis na A4 strani in v tej vlogi ni 

napisano, kakšno bo naloga tega strokovnega delavca. 

 

Silvester Horvat, to se je že dogajalo prej. Če bomo dali varnostnika v 3. razred, potem bomo 

morali imeti varnostnika v vseh razredih naprej. 

 

Elizabeta Fras, 26 otrok je zelo veliko in učiteljice težko dela z takim številom otrok. Jaz sem 

mnenja, da naj Ministrstvo presodi, ali je v 3. razredu potreben dodatni nadzor. Če je 

Ministrstvo presodili, da ni potrebe, potem ni potrebno, da bi mi sedaj presojali o tem. To je 

vloga, ki je bila vložena na začetku 2. razreda teh otrok, konec šolskega leta bodo ti otroci 

večji in bodo tudi zrelejši. Če pa zadeva ne bo funkcionirala, pa bo moralo Ministrstvo reči 

rešitev. 

 

Anton Sever, vloga je prišla napisana tako kot je, jaz mislim, da bi si v šoli morala narediti 

mir šola sama.  

 

Župan, šola je 100% kadrovsko popolnjena. 

 

Branko Horvat, glede na to, da je Ministrstvo predpisalo število otrok v oddelke nimamo kaj 

spreminjati. Lahko je, da je neustrezna kadrovska zasedba. Sedaj rabimo varnostnika v 3. 

razredu, ali bomo v 9. razredu imeli vojsko. 

 

Ker druge razprave ni bilo, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 10 

Občinski svet  Občine Destrnik daje pozitivno soglasje za zaposlitev strokovnega delavca po 

programu Pomoč pri učenju in druga pomoč učencem za šolsko leto 2018/2019 z tem, da se 

bodo v proračunu zagotovila potrebna sredstva za omenjeno zaposlitev. 

 Sklep sprejet: 0 za, 11 proti 

 

Ad. 11. Predlog proračuna Občine Destrnik za leto 2018 

Župan, V skladu s 33. členom Zakona o lokalni samoupravi in s predlogi svetnikov je 

pripravljen predlog Proračuna Občine Destrnik za leto 2018. OS predlagam, da sprejme sklep 

in da predlog proračuna občine Destrnik v javno razpravo. V javni razpravi, bomo po odborih 

in komisijah pregledali predlog proračuna za leto 2018, ga uskladili z željami in z realnimi 

zmožnostmi finančnih sredstev občine za leto 2018 ter ga s konsenzom večine sprejeli in 

zagotoviti kontinuiteto razvoja občine za naprej. Zavedam se, da je želja veliko, prioritete 

želja so različne od svetnika do svetnika, vendar se moramo vsi zavedati, da s prejemom 

proračuna zagotavljamo kontinuiteto razvoja in omogočimo pogoje za normalno delovanje 

občine.     

Oblika in vsebina proračuna je predpisana in poenotena za vse slovenske občine, s čimer je 

zagotovljena primerljivost med občinskim proračunom in tudi z državnim proračunom. 

Proračun sestavljajo: splošni del, posebni del, načrt razvojnih programov in kadrovski načrt. 

Predlog Proračun občine Destrnik za leto 2018 temelji na ekonomskih izhodiščih in 

predpostavkah za leto 2017. Globalni makroekonomski okviri za leto 2018 so takšni, da 

zahtevajo varčevanje na vseh področjih kljub veliki gospodarski rasti. Realna rast bruto 

domačega proizvoda se nikakor ne odraža v višini povprečnine v občinah. Povprečnina je 

najpomembnejši dohodek občine in je trenutno za leto 2018 na vrednosti 551 eurov, kar še 

vedno ni v višini zakonskih določil. Za delo v občinah ni sredstev v državnih Razvojnih 

programih 2014 – 2020, prav tako ni sofinanciranja EU tako, da ni možno načrtovati večjih 

investicij, vse to otežuje zagotavljanje pričakovanega tempo razvoja občine.  
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S predlaganim predlogom proračuna želimo v občini ohraniti trenutni tempo razvoja 

ustvarjanja enakih pogojev za življenje in bivanje občanov, pri tem pa upoštevati varčevanje 

in načrtovana sredstva izkoristiti čim bolj učinkovito v našo skupno korist.  

V p r e d l o g u p r o r a č u n a O b č i n e D e s t r n i k s o n a č r t o v a n i p r e j e m k i v  

v i š i n i  2. 681.364 e ur o v in s ic e r : 

- Prihodki v višini 2.617.017 eurov, 

- Zadolževaje v višini 50.912 eurov in 

- Ocenjen ostanek sredstev na računu na dan 31.12.2017 (ocenjen ostanek namenskih 

prihodkov iz leta 2017, ki se prenese v leto 2018) v višini 13.435 eurov. 

- Načrtovani izdatki v višini 2.681.364 eurov in sicer: 

- Odhodki v višini  2.560.671   eurov, 

- Dana posojila v višini 0 eurov, 

- Odplačilo domačega dolga v višini 120.693 eurov. 

V letu 2018 se občina namerava dodatno zadolžiti v višini 50.912 eurov iz naslova 21. člena 

ZFO, ter odplačati dolg po amortizacijskih načrtih v višini 120.693 eurov. 

Razlika med načrtovanimi prejemki in izdatki je nič, kar pomeni, da je predlog proračuna 

Občine Destrnik za leto 2018 uravnotežen. 

Realizacija odhodkov/projektov je vezana na realizacijo prihodkov. Skrbno je potrebno 

spremljati realizacijo prihodkov in posledično bodo izvedene tudi realizacije projektov. 

Predlog proračuna občine Destrnik za leto 2018 so načrtovani prihodki v višini 

2.617.017 eura in sicer: 

Davčni dohodki  1.811.748 eurov 

Nedavčni dohodki  234.850 eurov, kamor spadajo Drugi nedavčni prihodki  189.500 eurov   

(komunalni prispevek 85.000 eurov in kanalščina, prihodki s strani komunale in akontacija za 

praznjene greznic 80.000 eurov) 

Kapitalski prihodki   376.570 eurov  (prihodki od prodaje kmetijskih zemljišč) 

Transferni prihodki     193.849 eurov 

Načrtovani odhodki v višini 2.560.671 eurov in sicer: 

Tekoči odhodki  938.360 eurov 

Tekoči transferi  844.002 eurov 

Investicijski odhodki  778.309 eurov 

Načrt razvojnih programov za leto 2018 je po področjih proračunske porabe naslednji: 
- Lokalna samouprava 3.000 eurov 

- Obramba in ukrepi izrednih dogodkov 42.049 eurov (nakup gasilskega vozila) 

- Promet, prometna infrastruktura in komunikacije 419.846 eurov od tega: 

o Rekonstrukcija cesta Jiršovci 57.000 eurov 

o Pločnik Pokopališče – Vintarovci v višini 14.500 eurov 

o Ureditev infrastrukture v naselju Drstelja v višini 140.557 eurov 

o Rekonstrukcija ceste Čeh – Horvat 33.500 eurov 

o Ureditev ceste v Placarju proti Klinčevi  43.500 evrov 

o Upravljanje in tekoče vzdrževanje avtobusnih postajališč 10.000 eurov 

o Dokumentacija za regionalno cesto 15.000 eurov 

- Varovanje okolja in naravne dediščine 50.000 eurov (sofinanciranje malih čistilnih 

naprav) 

- Prostorsko  

o Prostorsko načrtovanje  15.700 evrov 

- Komunalna dejavnost v višini 8.900 eurov (vodovod Janežovski Vrh – Cizerl) 

o Objekti za rekreacijo MODROST – RAZIGRANOST 71.732 eurov (transfer iz 

državnega proračuna 38.489 eurov in lastna sredstva 33.243 eurov) 

- Nakup zemljišč v višini 120.000 eurov (zemljišče pred Zdravstvenim domom) 
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- Zdravstveno varstvo 9.013 eurov (Sofinanciranje izgradnje urgentnega centra 

- Sofinanciranje bibliobusa 5.953 eurov 

- Medgeneracijski center izmenjave znanj 62.858 eurov (transfer iz državnega 

proračuna 31.115 eurov in lastna sredstva 31.743 eurov) 

- Posodobitev športne dvorane v višini 28.900 eurov 

- Večnamenski športno vadbeni center v višini 12.000 eurov 

- Izobraževanje 14.147 eurov (šola Ljudevita Pivka) 

- Režijski obrat 20.000 eurov 

o Nakup opreme RO 10.000 eurov 

o Investicijsko vzdrževanje RO objekta 10.000 eurov 

Kadrovski načrt predvideva zaposlitev skupaj občinska uprava in režijski obrat zaposlenih 11 

delavcev – 6 nedoločen čas in 5 za določen čas 

Omogočena bo obvezna praksa in študentsko delo dijakom oziroma študentom, prednost bodo 

imeli iz naše občine. 

V letu 2018 bomo izvajali obračun plač v skladu z veljavno plačno zakonodajo z Zakonom o 

sistemu plač v javnem sektorju, Kolektivno pogodbo za javni sektor in sklenjenimi aneksi h 

kolektivni pogodbi. 

NAČRT RAVNANJA S STVARNIM PREMOŽENJE OBČINE DESTRNIK ZA LETO 2018 

Občina namerava kupiti zemljišče in objekt za 120.000 eurov 

Občina namerava prodati zemljišča v skupni vrednosti 376.569 eurov  

Predlagam, da OS sprejme sklep , da se da predlog  Proračun občine Destrnik za leto 2018 v 

javno razpravo. 

V razpravi pa predlagam, da se po odborih in komisijah obravnava skupaj s predlogom 

proračuna problematika pokopališke dejavnosti v občini saj ta dejavnost spada med temeljne 

naloge lokalne skupnosti in je pereča v naši občini že vsaj 30 let. Zavedam se, da je investicija 

velika, vendar je pripravljena tako, da bo izvedljiva v dveh fazah – pokopališki del in vežica. 

Sicer pa bo to prioritetna naloga vseh naslednjih občinskih svetov. 

 

Župan odpre splošno razpravo. 

 

Bojan Potrč, predlog proračuna za leto 2018 ni primeren za javno razpravo. V predlogu 

preveč sredstev gre za ostale stroške, preveč odhodkov je nedefiniranih in nejasnih. Predlog 

predvideva investicije na podlagi samo, če občina uspe kaj premoženja prodati. Kot smo 

videli v prejšnjih letih iz te moke ni bilo kruha. Naloga občinskega sveta je, da sprejema 

odločitve, ki so dobre za občane. Ta predlog vsebuje bore malo dobrega za občane. Predlog 

ne predvideva jasnih usmeritev programa zavezništva Liste za Urban in SDS, katerega 

prioritete so pred volitvami bile: 

-pridobivanje evropskih sredstev, 

- zniževanje obremenitev za občane, 

- dnevno varstvo starejših, 

- širokopasovne povezave, 

- izgradnja vrtca, ki nam je uspela, 

- kanalizacija, 

- ceste, 

- voda, 

- društva, 

- igrišča. 

V teh letih smo polagali veliko zaupanje v Župana, ki sčasoma na podlagi njegovih odločitev 

zbledelo in celo izginilo. V preteklih letih smo po sprejetju proračuna bili priča samosvojemu 

delu Župana brez obveščanja Občinskega sveta, zato se upravičeno sprašujemo kakšen smisel 
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sploh imamo? Lahko sploh kaj predlagamo, lahko v kamero sploh kaj vprašamo in povemo, 

kaj ljudje govorijo in si želijo v naši lepi občini? 

 

Ivan Zorec, tudi jaz sem istega mnenja, ni vnesen most v Svetincih pri Hanželju. Marsikaj ste 

zapisali. Proračun ni varčevalno usmerjen, zato ni primeren za javno razpravo. 

 

Milan Kuri, sem imel pripravljena konkretna vprašanja in ker gre za splošno razpravo, danes 

nimam nič za dodati. 

 

Žiga Volgemut, upoštevali ste nekaj naših predlogov. In ker so investicije vezane na prodajo 

premoženja, proračun ni primeren za javno razpravo. 

 

Urša Zver, tudi jaz mislim, da se pri tem proračunu nismo uskladili in da ni varčno naravnan.  

 

Silvester Horvat, na splošno vam povem, da je proračun premalo investicijsko naravnan. 

Predlagam, da se materialni stroški znižajo na 65.000 eurov, kot imajo to v Dornavi. 

 

Elizabeta Fras, naš proračun je žakelj, ki ima dno. V roku dveh mesecev smo se sestali z 

Županom, upošteval je naše predloge, vendar jih je vezal na prodajo premoženja. Smo za to, 

da kaj privarčujemo, pozdravljam delo Društvo upokojencev. Lansko leto smo šli v sanacijo 

parketa v telovadnico. Občina Dornava je primerljiva z našo občino. Naša prioriteta je 

izgradnja kanalizacije. Na pokopališču tudi lahko kaj naredimo z manjšimi sredstvi. 

 

Majda Kunčnik, vsak vleče na svojo stran. Na prejšnji seji smo z dnevnega reda črtali točko 

Proračun za leto 2018. Župan nam je poslal povabilo, da podamo svoje predloge. Neprestano 

se govori, da moramo privarčevati. Drug drugemu dajemo predloge, izgradnja kanalizacije na 

Drstelji je utopija. V tem trenutku nobena občina ne dela kanalizacij v hribih. Tja bomo dali ¾ 

proračunskih sredstev. Gremo se protokola, ali ni pokopališče ogledalo občine. Govorite, da 

lahko poceni uredimo pokopališče, ali ste v ceno o kateri govorite, vključili stroške novega 

projekta. Fotografijo, ki ste priložili, ste pozabila, da je to narejeno na ravnici, pri nas pa 

imamo terase in bo potrebno narediti oporo. Govorite, da moramo privabiti nove občane, 

ampak morate vedeti, da slej ko prej pride smrt in bodo pogrebi, kam jih boste pokopali? 

Žarni zid ni celostna rešitev pokopališča, kaj si boste vi nakopali z tem, ko boste ljudi 

prestavljali iz enega pokopališča na drugega. Imeli smo tri krat predstavitev projekta, res je, 

da nas je presenetila cena, slišali ste, da je to projektantska ocena. Zavedati se moramo, da 

smo mi svetniki predragi, na prejšnji seji smo povedali par predlogov pri Odloku za smeti in 

smo odšli domov, ter pobrali sejnino. 

 

Elizabeta Fras, replika, Občinski svet ima določen Pravilnik in smo omejeni. Pravica tistega, 

ki govori, ima pravico govoriti in ne žaliti. Glede pokopališča, zakaj so se delale terase, zato 

da se bo pokopavalo. K Županu je prišel kamnosek in podal predloge. Nič nimam proti, da se 

pokopališče naredi, vendar nismo bogata občina. 

 

Župan, v proračunu nimamo proračunske postavke za ureditev pokopališča. Kar se tiče 

varčevalnih ukrepov, obdobje 2014 – 2020 v tej perspektivi ni predvidenih niti državnih niti 

evropskih sredstev za investicije. Ker spadamo izven aglomeracij ne moremo dobiti sredstev 

za izgradnjo kanalizacije. Vsa lokalna samouprava, izpustimo Ljubljano, Maribor in Koper. 

Za 50. mio se bori Ptujska občina in v to ne spadamo male občine. Govorite, da Župan ne zna 

pridobiti sredstev, to ne drži ne more jih, ker ni razpisov. 

 

Ivan Zorec, ne vodite pravično seje, pol ure govorimo že o pokopališču, jaz pa nisem smel 

govoriti o mostu. 
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Anton Sever, za takšen proračun ne morem glasovati, ne morem ker je ogromno vezano na 

prodajo. Iz medijev smo dobili informacijo, koliko je bilo prodanega premoženja lansko leto. 

 

Župan, podatki so bili javno objavljeni in me ne žalite. 

 

Silvester Horvat, mene zanima, kako bomo uredili pokopališče za 650.000 eurov, kje bomo 

dobili ta sredstva, ne moremo pa narediti cest, ki so nujno potrebne. 

 

Branko Horvat, kar se tiče proračuna, se moramo svetniki zavedati, da delamo škodo občini in 

našim občanom. Konkretnih zadev ne bomo delali, kaj pa bo delal naslednji Občinski svet, 

zato želim, da se streznimo, da damo proračun v javno razpravo v kateri je možno dajati 

amandmaje. To je zajebavanje. 

 

Elizabeta Fras, mislim, da se nas na takšen način žali, da je to zajebavanje, kako bomo ta 

sredstva porabili in da bi nekaj naredili. 

 

Župan, 5. točka 89. člena Poslovnika pravi: »Če občinski svet meni, da predlog ni ustrezna 

podlaga za javno razpravo, sprejme stališča in predloge ter naloži županu, da v roku sedmih 

dni predložit občinskemu svetu popravljen predlog proračuna z obrazložitvijo, kako so 

stališča in predlogi občinskega sveta v njem upoštevani«. 

 

Žiga Volgemut, točne predloge smo želeli podati, pa ste rekli, da gre za splošno razpravo. 

 

Elizabeta Fras, znižanje materialnih stroškov uprave za 20.000 eurov, strešnica v Režijskem 

obratu 10.000 eurov. Dodatno moramo zagotoviti tudi 28.000 eurov za sanacijo parketa v 

telovadnici. Lansko leto smo v proračunu zagotovili 30.000 eurov za upokojence, letos imam 

spet 12.000 eurov. 

 

Župan, če hočemo uravnotežiti proračun moramo nekje vzeti in nekam dati. O tem, kar se 

pogovarjamo sedaj lahko prerazporeditve naredimo v javni razpravi. Moj predlog je, da damo 

proračun v javno razpravo in potem v javni razpravi dodelamo proračun. Ne moremo ga 

sestaviti tako, da bo ustrezal vsem 11 članom Občinskega sveta. Opozoriti vas moram, da je 

do 28. 2. 2018 prvi rok za oddajo prijave za 21. člen ZFO, za katero je potreben proračun in 

DIIP. 

 

Ker druge razprave ni bilo, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 11 

Občinski svet Občine Destrnik sprejme sklep, da se o predlogu proračuna Občine Destrnik za 

leto 2018 opravi javna razprava. 

 Sklep sprejet: 2 za, 9 proti 

 

Ad. 12. Sklep o sklenitvi Dogovora k Sporazumu o razdelitvi premoženja Občine 

Destrnik – Trnovska vas 

Župan, predlog Dodatka k Sporazumu o razdelitvi premoženja Občine Destrnik – Trnovska 

vas med novo nastale občine Destrnik, Trnovska vas, Sv. Andraž v Slov. goricah z dne 26. 1. 

2005 (v nadaljevanju: sporazum) je pripravljen, ker sporazum ne določa lastniške razdelitve 

nepremičnin, ki se nahajajo izven območja nekdanje Občine Destrnik – Trnovska vas, temveč 

določa le, da se tovrstne nepremičnine odprodajo in se kupnina razdeli po ključu 50% 

Destrnik, 25% Trnovska vas in 25% Sv. Andraž. Navedeno pa ne zadostuje za vpis 

solastniških deležev občin naslednic v zemljiško knjigo.Glede na navedeno je potrebno to 

urediti s sklenitvijo dodatka k sporazumu. Dodatek k sporazumu je splošne narave in zajema 
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vse nepremičnine, ki se nahajajo izven območja nekdanje Občine Destrnik – Trnovska vas. 

Trenutno sta v lasti nekdanje Občine Destrnik – Trnovska vas evidentirani nepremičnini parc. 

št. 570, v izmeri 5.751 m² in parc. št. 878, v izmeri 2.450 m², obe k.o. (205) Stavešinci, 

katerih lastništvo je potrebno urediti ter prodati. 

Dodatek predvideva delitev nepremičnin izven območja nekdanje Občine Destrnik – 

Trnovska vas po osnovnem delitvenem kriteriju iz sporazuma (na sedanjo Občino Destrnik – 

50 %, Občino Trnovska vas – 25 % in Občino Sv. Andraž v Slovenskih goricah – 25 %). 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker ni bilo razprave, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 12 

Občina Destrnik pristopi k sklenitvi Dodatka k Sporazumu o razdelitvi premoženja Občine 

Destrnik – Trnovska vas med novo nastale občine Destrnik, Trnovska vas, Sv. Andraž v Slov. 

goricah z dne 26. 1. 2005 (sporazum). Dodatek k sporazumu določa način delitve 

nepremičnin, ki se nahajajo izven meja nekdanje Občine Destrnik – Trnovska vas, po 

osnovnem delitvenem kriteriju iz sporazuma. 

 Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

 

Na podlagi 2. točke 39. člena Poslovnika odrejam odmor in se seja nadaljuje ob 19.17 

uri. 

 

Ad. 13. Poročilo Nadzornega odbora o Zaključnem računu proračuna Občine Destrnik 

za leto 2016 

Simona Lacko, kot predsednica Nadzornega odbora bom podala poročilo o nadzoru 

Zaključnega računa proračuna Občine Destrnik za leto 2016. Nadzor je opravil celotni 

Nadzorni odbor. Nadzor je potekal 22. 3. 2017. Prihodki so bili realizirani 89,7% glede na 

plan oziroma v višini 2.038.890 eurov. Odhodki so bili realizirani v višini 2.608,156 eurov 

oziroma 88,6% glede na plan. Ugotovili smo, da je pri nekaterih proračunskih postavka 

realizacija bila precej visoka, pri nekaterih pa nižja. S strani pooblaščenih oseb Občine 

Destrnik smo dobili dodatna pojasnila za nastala odstopanja. Razlogi so bili objektivni. 

Predlog Nadzornega odbora je ponovna uvedba 11 izdaj lokalnega časopisa Občan. Mnenje 

Nadzornega odbora je: »Nadzorni odbor je ugotovil, da je Poslovno poročilo Občine Destrnik 

pripravljeno vzorno in pregledno. Pri samem pregledu, kjer so bile nejasnosti oziroma so bila 

odstopanja na proračunskih postavkah, so bili podani tehtni razlogi za utemeljitev s strani 

pooblaščenih oseb«.  Po opravljenem pregledu in na osnovi dodatnih pojasnil pri posameznih 

proračunskih postavkah je Nadzorni odbor soglasno sprejel naslednje dokončno mnenje: 

»Nadzorni odbor meni, da je bil nadzor Zaključnega računa Občine Destrnik za leto 2016 

izveden v skladu z določili Občine Destrnik in Poslovnika nadzornega odbora. 

Nadzorni odbor ocenjuje, da je Zaključni račun proračuna Občine Destrnik za leto 2016 

sestavljen v skladu z veljavno zakonodajo. 

Nadzorno odbor daje pozitivno mnenje z enim pridržkom k nadzoru Zaključnega računa 

proračuna Občine Destrnik za leto 2016. 

S pridržkom daje mnenje zato, ker nismo podrobno obdelali Plač zaposlenih, za katere imamo 

planiran samostojni nadzor in ta zadržek naj bo do izvedbe nadzora in na podlagi morebitnega 

pozitivnega mnenja za nadzor plač, se ta pridržek odpravi.« Na podan osnutek poročila je bilo 

s strani nadzorovane osebe dne 13. 9. 2017 poslan Ugovor. Nadzorni odbor je na 1 . izredni 

seji obravnaval Ugovor in sprejel Sklep, da se Ugovor smatra za brezpredmetnega, ker ni bil 

vložen v predpisanem roku, ki ga določa 32. člen Poslovnika nadzornega odbora Občine 

Destrnik. In s tem je postal Osnutek poročila Dokončno poročilo. 
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Župan odpre razpravo. 

 

Bojan Potrč, hvala za podano poročilo. Zanima me, če je ogrožena kakršnakoli neodvisnost 

delovanja Nadzornega odbora. 

 

Simona Lacko, ja tudi o tem smo razmišljali. Najprej je bilo poročilo uvrščeno na junijsko 

sejo Občinskega sveta in je bila točka umaknjena. Potem pa smo, prejeli ugovor s strani 

Župana. Obveščam, da je nadzor plač bil končan 30. 1. 2018 in bo poročilo posredovano 

Občinskemu svetu in nadzorovani osebi. Bi pa prosila, da se potem to poročilo uvrsti na prvo 

naslednjo sejo Občinskega sveta. 

 

Elizabeta Fras, sem že dobila odgovor. 

 

Ker ni bilo druge razprave, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 13 

Občinski svet Občine Destrnik se je seznanil z Poročilom Nadzornega odbora o izvedbi 

nadzora »Zaključni račun proračuna Občine Destrnik za leto 2016«. 

 Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

 

Ad. 14. Poročilo o gradivu za 7. dopisno sejo OS (DIIP – Z modrostjo skozi otroško 

razigranost – druženje treh generacij »modrost – razigranost«) 

Župan, ker ste svetniki izkazali nezaupanje v projekt, ki ste ga potrjevali na dopisni seji, bom 

v kratkem še enkrat predstavil projekt Z modrostjo skozi otroško razigranost – druženje treh 

generacij. S projektom sodelujemo na razpisu LAS. Projekt spada med mehke projekte. S 

projektom bi uredili gozdne površine za športno rekreativno in kulturno dogajanje za vse 

generacije. Lokacije je v neposredni bližini objektov občine: osnovna šola, vrtec, športno 

igrišče, objekt za kegljanje in pikado, Volkmerjev dom kulture, upravna stavba občine in 

velike urejene parkovne površine. Objekt bi bil namenjen občanom občine Destrnik, pa tudi 

širši populaciji, ki prihaja v občino. Uredilo bi se: športni del z baliniščem na prostem, 

fitnesom v naravi, dovozno potjo, učna pot z informacijskimi panoji in učilnica v naravi; 

Organizacija in izvedba tekmovanj v kegljanju in balinanju; letna učilnica za šolarje; 

organizacija in izvedba letnih koncertov in mesto za rekreacijo in druženje občanov. Projekt 

bi se fazno izvedel v času 10 mesecev in bi stal 71.732 eurov, od tega 38.489 državni 

proračun in 33.243 eurov lastna sredstva. Partnerji v projektu so: Občina, Društvo 

upokojencev, Osnovna šola Destrnik – Trnovska vas, Glasbena dejavnost Decima. Vse 

analize upravičenosti projekta so v gradivu. Prepričan sem, da takšen projekt občina in njeni 

občani potrebujejo. 

 

Ad. 15. Pobude in vprašanja 

Župan, v roku je bilo poslano vprašanje g. Potrča na temo defibrilatorja. En defibrilator ima 

dr. Mršnik, katerega je možno postaviti, vprašanje je samo, kam ga naj postavimo. V začetku 

decembra me je v zvezi z tem poklical g. Mršnik, Režijski obrat je dobil nalogo, da najde 

lokacijo kje bi ga lahko postavili. Predlog je, da bi postavili dva, enega tu v tej stavbi in eden 

pri gasilskem domu Destrnik. Občina sodeluje tudi v dveh projektih, kjer bi usposobili gasilce 

in Rdeči križ. V okviru tega se planira nabaviti 6 defibrilatorjev, dva bi naj bila v centru, eden 

v Levanjcih, pri gostišču Mica, pri gostišču Furman v Doliču in eden nekje v Drstelji. Igrali 

smo na karto, da nam bo uspelo z projektom, ki ga peljemo z Hrvaško, vendar je v prvi fazi 

nastal problem zaradi prevoda Hrvatov. 

Vprašanje ga. Fras, kar se tiče praznjenja greznic, tole stvar je toliko pomembno, da bom 

prebral celotni dopis Ministrstva:  
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Odgovore iz prejšnje seje so vam bili posredovani na vaše elektronske naslove in sicer: 

Občina Destrnik posreduje odgovor na zastavljeno vprašanje g. Roberta Arnuš glede 

odvodnjavanja v Destrniku pri g. Arnuš Francu. 

Leta 2016 je Režijski obrat Občine Destrnik uredil potrebno odvodnjavanje pri g. Arnušu in 

sicer spodnjega dela, kjer so bile položene hudourniške kanalete. Sanacija se je uredila z 

meteornimi jaški in položenimi cevmi v dolžini 40 m. Zgornjega dela, kjer so že položene 

kanalete, ni bilo potrebno sanirati. Ob močnem dežju se vode sicer prelije iz kanalet, vendar 

to ni povzročalo škode. Bomo pa v prihodnosti tudi to uredili in očistili potok pri odseku ceste 

Holc – Fric.  

Odgovor na vprašanje g. Antona Sevra v zvezi z parkiriščem pri Krušiču.  

Občina je kupila del zemljišča od g. Krušiča z namenom, da se tem uredi parkirišče zaradi 

večje varnosti. Tako je Režijski obrat občine Destrnik navozil gramoz in uredil prostor za 

parkirišče in omogočil večjo varnost v cestnem prometu. S tem se je izboljšala varnost in 

preglednost cestišča, saj ni bilo zabeležene nobene nezgode. Glede premika parkirišča bi bilo 

tehnično težko izvedljivo in finančno dosti dražje, ter dosti bolj nevarno, saj bi nastali dve 

križišči in slaba preglednost. 

Pojasnilo šole na odgovor g. Silvestra Horvat: Vse blazine so bile hranjene v šolo in se niso 

nikamor vozile in oddajale. Razen ena blazina je bila raztrgana in ni bila več uporabna. 

Potrebno jo je bilo odpeljati na smetišče. 

G. Zorec in g. Volgemut vam je bila dokumentacija priložena pri poslanih odgovorih. 

 

Bojan Potrč, dajem pobudo, da občina poslala dopis na Direkcijo za ceste, na regionalni cesti 

Janežovci – Jiršovci so bile pred kratkim navožene bankin, ki pa jih sedaj ni več, ta cesta bi se 

morala razširiti. 

 

Ivan Zorec, zanima me zakaj člani Občinskega sveta ne sodelujemo več pri ocenjevanju 

razpisov društev in kmetijstva ter gospodarstva?  

 

Milan Kuri, navedli ste, da niste nič prodali, mislim da bi morali biti seznanjani z tem, kaj se 

je prodalo v lanskem letu? 

 

Anton Sever, ponovno so me opozorili iz Jiršovcev za prestavitev parkirišča, prav tako 

prosijo, da bi se postu postavila ena luč. 

 

Elizabeta Fras, nadaljevanje vprašanja iz odgovora, ki ga je posredoval Župan. Dobili smo 

odgovor, ki je povzet iz Zakona, piše, da količine odpadne vode ne merimo z merilnimi mesti. 

Na junijski seji smo sprejeli sklep, v izreku tega sklepa piše, da bomo plačevali 17 eurov in od 

vsake hiše bi ustvarili cca 5 m3 teh fekalij. Jaz sem si sklep razlagala tako, da na vsake tri leta 

ti bodo prišli spraznili greznico in boš potem plačal odvoz v celoti. Mi pa sedaj obračunavamo 

0,197 eura po m3 pitne vode. Moramo se zavedati, da eni koristijo lastno vodo. Mislim, da mi 

pravilno ne tretiramo sprejetega sklepa, ki smo ga sprejeli, ker obračun delamo po 

obrazložitvi sklepa in ne tako kot je sprejeti sklep. Naj pravna služba zadevo pregleda. 
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Robert Arnuš, ko je Režijski obrat uredil odvodnjavanje v Destrniku pri Arnušu, se je naredila 

velika škoda, zato predlagam sestanek za Županom in g. Kelcem. Potrebno je urediti tudi 

potok pod Horvatovimi. 

 

Žiga Volgemut, na 3. dopisni seji smo sprejemali projektno dokumentacijo za polnilne postaje 

za avtomobile. 

 

Župan, trenutno na tem področje se ne dogaja nič, ker za to mora imeti občina v proračunu 

zagotovljena sredstva. Iščemo pa ugodne ponudnike. 

 

Ad. 16. Razno 

 Milan Kuri, v imenu vaščanov vasi Janežovci in Turističnega društva Destrnik, vas vse 

povabim to soboto na bal, ki bo ob 18. uri v Volkmerjevem domu kulture. 

 

Župan, povabil bi vas na maškarado, ki bo v torek 13. 2. 2018. Ga. Lacko zanima me, kdaj bo 

vaše poročilo gotovo, da ga bomo lahko pravočasno uvrstili na dnevni red seje Občinskega 

sveta? 

 

Simona Lacko, če bo gradivo pripravljeno v roku enega tedna, nam sestava in dostava 

poročila ne bo uspela. 

 

Župan, pričakujem, da mi do jutri podate smernice za sestavo proračuna za leto 2018. 

 

Ker druge razprave ni bilo, se je Župan zahvalil za udeležbo na današnji seji in sejo zaključil. 

 

20. redna seja Občinskega sveta Občine Destrnik se je zaključila ob 19.53 uri. 

 

 

Zapisala : Sonja Mahorič                                          

 

 

                                                                                                         Župan Občine Destrnik:                                                                                                                                                                                                                                                            

 Vladimir Vindiš 
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